
REPORTATGE

Montse Gelabertó
Conserge

Quants anys fa  que tre 
balles aquí?

Aquest desembre ha fet sis 
anys

En què consisteix la teva  
feina? T ’agrada?

Primer de tot obrir la porta, si 
és que no està obert, vigilar que 
la mainada no faci gaire el burro, 
que no facin cap disbarat, ni 
trenquin cap vidre i deixar-los 
entrar al vestidor cinc minuts 
abans de començar la classe 
perquè al principi són els més 
petits i ja en tenen més o menys 
prou. Vigilar sobretot que les sa
bates estiguin netes.

Entremig de les classes ja hi 
ha els entrenadors i ja se’n cui- 
den. Aquestes duren entre una 
hora i una hora i mitja, doncs to
car el timbre cada cop que hi 
hagi d’haver un canvi a la pista.

Més que res, és tot vigilància 
i manteniment, a més a més, els 
equips de futbol em porten la 
roba per rentar-la, tenir-la a punt 
per a la següent setmana.

Llavors els dissabtes que 
són els dies dels partits, és 
completament diferent. Has 
d’atendre els que vénen: donar- 
los vestidor, recollir les dades i 
vigilar si algú es fa mal i ajudar- 
los o trucar a l’ambulància.

Quan s’acaba, m’encarrego 
de obrir i tancar les calderes, si 
hi ha alguna cosa que no vagi bé 
i ho puc arreglar ho arreglo o 
aviso l'encarregat que sigui, si 
és el fuster, el lampista o qui si
gui.

M’agrada la meva feina per
què és molt distreta.

No, bàsica
ment és la ma
teixa. Ara la 
tinc molt per 
mà i abans, els 
primers dies, 
vas una mica 
despistada. És 
clar, hi ha mol
tes coses per 
fer, per vigilar i 
tot plegat.

Des del principi fins ara, 
ha canviat gaire la feina?

Per què creus que és bo, 
fer esport?

Primera pel contacte amb els 
companys, llavors perquè des
envolupa una ment més sana i 
en fi, és més saludable, estar 
aquí que no en un bar. Això és 
clar.

Creus que li fa lta  alguna 
cosa, a la zona esportiva?

Home, sí. Crec que ens ani
ria molt bé una piscina coberta, 
això deixant de banda que el pa
velló ens ha quedat una mica 
petit. Però en fi, suposo que 
amb l’ajuda del nou poliesportiu 
donarem abast a tot.

Et dediques a alguna altra 
feina, a part d’aquesta?

No, no. Mestressa de casa i 
pavelló i en tinc més que sufi
cient. Ja, ja, ja...

Ingrid  Castelló 
Eva Falgueras 

Anna Plasència

Reps moltes 
queixes?

No, des dels 
anys que sóc 
aquí només 
n’he rebut una.
I encara jo crec 
que no va ser molt raonada. 
Senzillament una nena es va fer 
mal i el seu pare em va recrimi
nar perquè no l’havia avisat i jo 
vaig considerar que no era ne
cessari avisar-lo.

I alabances?
No, més aviat quan he estat 

de baixa, que per sort no hi he 
estat gaire sovint, últimament 
“déu n’hi do”. Ara, quan he tor
nar m’han dit que m’han trobat a 
faltar.

Penses que hi ha m olta o 
poca gent, que fa esport?

Per ser un poble de sis o set 
mil habitants que crec que som, 
n’hi ha força.

Creus que n ’hi hauria  
d’haver més?

Home, sempre és bo. Si n’hi 
hagués més, millor. Home, tota 
la mainada hauria de ser el cent 
per cent que fes esport.
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